
ŽÁDNÁ ZMÍNKA O INVESTICI DO KANALIZACE NAD KOSTELEM A JIŽ
HOTOVO!!!

NA DRUHOU STRANU JE TU SCHVÁLENÁ INVESTICE DO CHODNÍKŮ PO
RD - SEDLÁČKOVÝCH A JE TOTO HOTOVÉ??? NENÍ TAM NEBYLÍ RADNÍ, ČI
ZASTUPITELÉ Z VĚTŠINOVÉ KOALICE!!!




